

## TABLE OF CONTENTS

### 目 录

**Research on Optical Cable Temperature Monitoring Technology in Optical  
Fiber Sensor Network Environment**

(光纤传感网环境下光缆线路温度监测技术研究)

H. J. ZHU, H. GONG, H. J. XIONG, J. J. YU, C. SHI, X. L. ZHANG, Z. H. JIANG, J. C. WANG, S. D. LI, S. Y. YANG,  
S. K. JIANG, Z. Y. CHEN, H. N. WANG, X. F. LU, Y. L. LI, J. ZHU, X. T. CHEN.....207

**Application of Agricultural Power Safety Management and Control Platform Based on Big Data**  
(基于大数据的农电安全管控平台应用)

J. J. SUN.....215

**An Analysis Method for the Influence Factors of Wind Power Access on the  
Stability of Power Angle of Two-Region Power Grid**

(一种风电接入对两区域电网功角稳定性的影响因素的分析方法)

Y. B. SUN, Z. J. LIU, Y. F. YAN, X. H. WANG.....220

**The Influence of Submarine Cable Parameter Modification on Voltage  
Stability Assessment of Offshore Platform**

(海洋平台电缆参数重取对电压稳定评估的影响)

C. S. YANG, G. R. LIU, H. C. WEI, G. H. DAI, J. M. WANG.....230

**Application of Economic-Electricity Transmission and Monte Carlo Simulation  
Combination in Power Grid Enterprise Operation**

(经济电力传导模型与蒙特卡洛模拟组合在电网企业决策中的应用)

Y. H. CHEN, Y. HE, X. T. XIE, M. WEN, J. LIAO, J. CHEN, B. K. XU.....237

**Research on Reliability Prediction Models Based on Power Function of Transmission and  
Transformation Facilities**

(基于幂函数的输变电设施可靠性预测模型研究)

Q. SHI, B. ZHAO.....245

**Research on Comprehensive Evaluation Model of Grid Structure Based on Analytic Hierarchy Process**  
(基于层次分析法的电网网架结构综合评价模型研究)

P. P. LI, Z. H. CHEN, J. DENG, H. CHEN.....256

**Calculation Method of MOA Resistive Fundamental Current Growth Rate Based on Synthetic Vector**  
(基于合成矢量的 MOA 故障判断方法)

C. WANG, G. Y. ZHOU, H. GAO, X. L. ZHENG, H. R. WEI, S. K. HENG, L. W. ZHU.....264

**Research on Reliability Growth Models Based on Polynomial of Power Supply System**  
(基于多项式的供电系统可靠性增长模型研究)

B. ZHAO, Q. SHI.....270